
ZA BEŽIGRADOM

Kaj bo letos novega?
Na seji predsedstva OK SZDL v središču
zanimanja predloga srednjeroČnega plana
in resolucije o njegovem uresničevanju v
letu 1981

Sedemindvajseta seja pred-
sedstva občrnske konference
SZDL je blla predvsem pripra-
va na osrednjo tofiko zaseda-
nja družbenopolitičnegazbora
občinske skupščine: obravna-
va predlogov družbenega pla-
na občine Bežigrad za obdob-
je 1981-85 in resolucije o
družbenoekonomski potitiki tti
razvoju Bežigrada v letu 1981.
Po uvodu Jurija Zavca. predse-
dnika izvršnega sveta, je sledi-
la le kratka razprava, ki je potr-
dila dobro pripravljenost po-
membnega razvojnega doku-
menta.

Sicer pa so v času obravna-
ve osnutka srednjeročnega
plana prihajale pripombe
predvsem iz organizacij zdru-
ženega dela (32 pripomb). \z
krajevnih skupnosti in samou-
pravnih interesnih skupnosti
pa ni bilo odmeva - \z slednjih
ne predvsem zato. ker niso
imele pravočasno izdeianih
svojih srednjeročnih planov,
Jurij Zavec je povadal, da je

predlog realen, predvideva 7
odstotno stopnjo razvoja v na-
slednjih petih letih, investicij-
ske želje so v njem usklajene z
možnostmi. v celoti pa doku-
ment lemelji na pričakovani
manjši konjunkturi in stabiliza-
cijskem obnašanju. V predlo-
gu je tudi dodano poglavje o
politiki izvajanja družbenega
plana.

Resolucija za leto 1981, kot
izvedbent akt srednjeročnega
plana, pa je izrazito stabiiiza-
cijska. Dohodek gospodarstva
se bo po resolucijskih predvi-
devanjih povečal za 5 odstot-
kov. Prispevek produktivnosti
dela bo 62 odstotkov, kar po-
meni 3,1 odstotno rast produk-
tivnosti, zaposlovanje pa bo
poraslo po siopnji 1,9. Rastza-
poslpvanja v temeljnih organi-
zactjah matenalne proizvodnje
po stopnji 1.9 omogoča nove
zaposlitve predvsem organrza-
cijam, ki so opredeljene v
srednjeročnem planu kot ozd s
posebnimi nalogami. Odskup-

nega števila 500 novozaposle-
nrh v materialni proizvodnji bo
200 delavcev z viSjo ali visoko
izobrazbo, 250 s srednjo izo-
brazbo in 50 deiavcev z ozkimi
profiti-

Povprefini osebni dohodkl v
vsaki organizacijski enoti v
materialni proizvodnji morajo
znašati najmanj 70 odstotkov
povprečnih neto osebnih do-
hodkov za Bežigradom v letu
1980 (torej 6.650 dinarjev), mi-
nimalni neto osebni dohodek
pa na zaposlenega ne sme biti
nižji od 5.000 dinarjev.

Z rastjo izvoza za 8.4 odstot-
ke in uvoza za 3.2 odstotke se
bo Se izboljševala že zdaj zelo
ugodna zunanjetrgovinska bi-
lanca. Napori bodo usmerjeni
tudi v sprcmembo regionalne
strukture zunanjetrgovinskih
tokov, v katerih bomo dali pri
izvozu še večji poudarek deže-
lam v razvoju saj bo njihov de-
lež v globalu z 20 narasel na 22
odstotkov, v industriji pa z 31
na 35 odstotkov.

IzboljSala se bo tudi osnov-
na preskrba občanov, saj se bo
neto prodajna površina na pre-
bivalca povefiala kar za 17 od-
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stotkov. K temu bo največ pri-
spevala nova Mercatorjeva tr-
govina na črnučah. Zgrajent
bosta še I. faza samopostrežne
trgovine Name v KS »7. sep-
tember« ter samopostrežnica
Ljubljanskih mtekarn v KS Jo-
žeta Stembala.

V vrtcih bo letos 3.211 otrok
(48,2%), v varstvenih družlnah
pa 67. v devetih Šolah bo v 224
oddelkih 6-270 ufiencev. Celo-
dnevna 5ola je v celoti na OŠ
Franceta Bevka. na razredni
stopnji (do fietrtega razreda)
na OS dr. Vita Kraigherja. letos
pa bomo v celodnevno Solo
vključili tudi Četrti razred na
osnovni Soli Maksa Pečarja. S
programom usmerjenega izo-
braževanja bodo v novem Sol-
skem tetu pričeli gimnazija Be-
žigrad, gradbena tehniSka šo-
la, poklicna gradbena šola Iva-
na KavčiČa, Izobraževalni PTT
center, Center strokovnth šol
in tnštitut za varilstvo. Za Beti-
gradom bomo vzgajali in izo-
braževali mladino v 77, odraste
pa v 32 oddelkih.

Na področju komunalnega
gospodarstva se nam obeta

kar precej novosti. Prjčeli bo-
do z izgradnjo povezovalnega
kanala Snebe ĵe Tomačevo,
zbiralnikov BP-10 - IR Brod.
kanala po severni obvoznici in
kanalov v varstvenih pasovih
za zaščito podtalnice na ob-
močjih Savlje-Kleče in Toma-
Čevo-Jarše. gradili pa bodo tu-
di kanal na območju nove vo-
darne JarSki Brad. Plinovod
bodo potegnii! do BS-3 ln BS-
7, primarn') vodovod pa bo te-
kel po saverni obvoznicl. Top-
niški. Linhartovi in Vojkovi uli-
ci. Nadaljevala se bo izgradnja
vpadnice Črnuče-Tomačevo s
severno servisno cesto od To-
mačevega do Titove ceste s
priključkom na Titovo cesto.
tekla pa bodo tudi dela na se-
verni obvoznici Titova-Celov-
ška cesta.

Letos bomo dogradtli 254
stanovanj. ki bi morala biti do-
končana Že lani. poleg tega pa
bo dograjenih Se 725 stano-
vanj, 402 stanovanjskt enoti, ki
ju bomo začeli gradi*i letos, pa
bosia vseljivi leta 1982. Letos
bo dokončno urejen športno-
rekreacijski centerBons Kidrič
v Savskem naselju, uredili bo-
do zunanje igrišče v Beriče-

vam in zadefi urejati rekreacij-
ski center pri Elmi. Iz sredstev
I). samoprispevka bo na Črnu-
čah dograjena zdravstvena po-
staja z lekarno. \z istega vira
bomo dobili še 4 učilnice. telo-
vadnico in kuhinjo kot prizidek
k osnovni šoli Franceta Bevka
ter obnovili in dozidati stavbo
za 80 otrok pri vrtcu na črnu-
t»h pri Elrni. Polega tega pa
bomo na področju otroSkega
varstva pričobiti še 60 mest v U.
1azi VVE Posavje, 200 v novi
enoti v KS Ivan Kavčič in 60 v
stanovanjskem bloku na Voj-
kovi ulici.

Za Bežtgradom sa torej obe-
ta v letu 1981 vendarle kar pre-
cej novosti, pravzaprav vrsta
novih objektov tudt na podrofi-
ju družbenega atandarda. kjer
pa bomo Se vedno občutili po-
siedice hitrega priseljevanja
novih obfianov

Člani predsedstva so ob
koncu seje posredovali vjavno
razpravo gradivo o dopolni-
tvah in spremembah statuta
SZDL Slovenije. o katerem bo-
do v krajevnih konferencah
razpravljali mesec dni.
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